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Na jaře letošního roku mohlo být dost lidí vystrašeno, protože informací bylo málo a museli
jsme být obezřetní. Mnoho z nás samozřejmě varovalo, že nástup „pandemie“ byl podpořen
standardními mediálními způsoby, což zavánělo neobjektivitou. Novináři bohužel už dávno ztratili
morálku a většině redakcí nejde o hledání objektivní pravdy, ale jen o čtenost a sledovanost.
A tak jsem už tehdy měla víceméně jasno o nafouklé bublině, ale s definitivním názorem
jsem čekala na podrobnější informace. V Itálii objektivně zemřelo mnoho lidí (byť jen lokálně) a
každý zodpovědný člověk musel situaci okolo nemoci posuzovat s respektem. Dnes už ale víme.
Informací je dost a dost. A to dokonce informací, které se nedají nijak zkreslit. Čísla jsou daná a je
neoddiskutovatelné, že nás mohou strašit pouze prognózami, protože v reálu se nic mimořádného
neděje. Z covidu se vyklubala další z řady virových infekcí, která se dá standardně zvládnout.
K razanci zabijáka chřipky se covid neblíží ani náhodou. Na přelomu let 1995/96 proletěla českými
zeměmi opravdová epidemie. Za sedm týdnů zemřelo víc jak 10 000 osob. Ano, na chřipku! 90 000
lidí onemocnělo, a to velmi příznakově. Na rozdíl od těch kumulativně nasbíraných 30 000 s mírnými
nebo žádnými příznaky nemoci covid-19.

K těmto číslům se naši hrdinní epidemiologové nijak nevyjadřují a nová covidová čísla
uvádí zásadně bez kontextu. Operují infikovanými, ale cudně mlčí o procentu bezpříznakových.
Jen zaslepený a k smrti vystrašený koronapanikář nevidí, že se panika takto uměle udržuje při životě
jen za účelem dalších zisků. Farmakapitáni, ke kterým patří především Bill Gates, jsou docela
v klidu. Dostupná data, která pandemii nepotvrzují v žádném ohledu, je nezneklidňují. Mají na své
straně média a ty umí hysterii slušně živit. Získali i nečekané podporovatele, kteří jim nahrávají
nevědomě. Některé celebrity, různí aktivisté, někteří lékaři, kteří se nechali vystrašit, dál roztáčí
kola paniky svými vizemi a prognózami. Vystrašení jsou i politici a konají pod tlakem uměle živené
mediální hysterie. Logiku jejich konání nemá. Asi se bojí víc, než myslí.

Kdyby je neovládal strach, mohli by vyhodnotit všechny údaje, které se od jara podařilo
získat. Odpovědní vědci a lékaři také mohli zkoumat příčiny některých excesů. Situace v Itálii byla
ovlivněna několika faktory, které zavinily vyšší množství úmrtí. Ne virus, ale objektivní okolnosti
měly na tragickou situaci vliv. Nedávno se vědci začali zabývat studií z roku 2012. Studie byla
uveřejněná v časopise Clinical Infectious Diseases a uvádí, že děti, které dostaly vakcíny
s deaktivovanou chřipkou, měly až o 440 % vyšší získání ostatních infekcí respiračními virusovými
patogeny včetně těch koronavirových.

Autoři studie doslova tvrdí: „Příjemci trivalentní deaktivované vakcíny (TIV) proti chřipce jsou
sice chránění před chřipkou, ale může jim dočasně chybět nespecifikovaná imunita, která je chránila
před jinými respiračními viry.“

Když se podíváme na údaje o proočkovanosti proti chřipce v jednotlivých zemích, nepřekvapí nás, že
nejvíce se očkovalo ve Velké Británii, Holandsku, Itálii a Španělsku. Je snad náhoda, že právě tam
měli největší problémy s covidem? Naopak země s nejnižší proočkovaností měly nejméně
komplikovaných případů a úmrtí (Slovensko, Maďarsko, Litva, Lotyšsko, Estonsko).

Objevují se také studie o vlivu plicních ventilací na zhoršení stavu nemocných. Podle
zkušeností lékařů se plicní ventilace nasazuje moc brzy a moc agresivně. Pacienti pak zbytečně
umírají. Covid-19 způsobuje plicní onemocnění, které se nemůže léčit stejně jako zápal plic. Nový
protokol léčby publikoval například tým plicní a urgentní péče pod vedením Dr. Paula Marika z
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Lékařské školy Východní Virgínie. Apelují na zastavení automatického používání ventilátorů, které
situaci pacientů zhoršují. V rámci prevence doporučují podávaní vitamínů C a D3, zinku a
melatoninu. Jen připomenu, že na Slovensku se nepodařilo zachránit žádného pacienta, kterého
připojili na umělý plicní ventilátor (vyjádření z konce srpna).

Ve světle výše uvedeného se onemocnění covid-19 nejeví tak démonickým a podle konkrétních
zkušeností, čísel a statistik je to taková méně nebezpečná forma chřipky. Obchází děti a normálně
zdravé jedince. Chřipka tak vybíravá není…

Jak si ale vysvětlit pokračující dezinformovaní médií? Opravdu si myslí, že jsou lidé tak pitomí,
že si nedají dvě a dvě dohromady? Většina lidí už má jasno, v realitě poznali, že nemoc není
nebezpečná a zařídili se podle toho. Pořád ale existuje část lidí, kteří nemají dost informací a
prvoplánové mediální strašení na ně působí. Strach je mocná emoce a dovede lidi dotlačit k chování,
které je extrémní a nebezpečné. Začíná to útoky na sociálních sítích a v konečném důsledku se může
projevit i v reálném světě. Občas vás někdo upozorní, že nemáte nasazenou roušku správně nebo
narazíte na byrokrata kříženého s člověkem, který je k smrti vystrašený, a pak se mohou dít věci.
Potyčky v MHD, zastavení vlaku, policie povolaná k někomu, kdo si zapomněl nasadit roušku. O tom,
že k smrti vystrašení spoléhají na roušku jako na jediný prostředek ochrany ani nemluvě. Zcela tak
zanedbávají další možnosti ochrany a tím sami sebe ohrožují a vystavují se riziku infekce.

I u nás existuje odpor proti koronanařízením, ale bohužel je z mnoha důvodů slabý. Jsme
tedy vydáni všanc šílencům typu profesora Flégra a dalším lidem, kteří cítí příležitost ke zbohatnutí.
Doufat můžeme jen ve vítězství prezidenta Trumpa a v sílící odpor mezinárodní vědecké a lékařské
komunity. Z domácích zdrojů nám zatím šance na návrat do normality nekyne…
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